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Είναι γνωστό σε όλους και έχει γίνει παραδοχή και από το ίδιο τον Διοικητή της ΑΑΔΕ, ότι οι 

μονάδες μας είναι υποστελεχωμένες και ειδικά για την ΑΤΤΙΚΗ η υποστελέχωση των μονάδων είναι 

δραματική. Η ΠΟΕ Δ.Ο.Υ. έχει διαπιστώσει ότι «Η ραγδαία μείωση του προσωπικού στην ΑΑΔΕ και 

ο συνεχώς αυξανόμενος όγκος δουλειάς, κατάσταση που επιβαρύνεται με την διαρκή και επι σειρά 

ετών αναδιοργάνωση των υπηρεσιών μας, έχει δημιουργήσει ένα ασφυκτικό εργασιακό 

περιβάλλον…... Οι συνθήκες αυτές επιχειρούν ουσιαστικά να ‘’νομιμοποιήσουν’’ την παράνομη 

υπερχρέωση υποθέσεων στους εργαζόμενους… με μία παράλληλη προσπάθεια επίρριψης των 

ευθυνών στους εργαζόμενους…. Η υπερχρέωση αιτημάτων σε υπαλλήλους και υποθέσεων σε 

ελεγκτές είναι κατάχρηση του διευθυντικού δικαιώματος και συνιστούν σε πολλές περιπτώσεις ηθική 

παρενόχληση στην εργασία, παραβιάζουν την αξιοπρέπεια του προσώπου και δημιουργούν ένα 

εχθρικό περιβάλλον εργασίας…», αποτέλεσμα εν μέρει, (ως προς τον έλεγχο), αυτών των 

διαπιστώσεων ήταν και φέτος να σταλεί στους συναδέλφους να συμπληρώσουν κατά την παραλαβή 

των υποθέσεων  ΔΗΛΩΣΗ ΠΑΡΑΛΑΒΗΣ ΥΠΟΘΕΣΕΩΝ ΜΕ ΕΠΙΦΥΛΑΞΗ τονίζοντας:  

Ότι οι στόχοι που τίθενται είναι πρακτικά ανεφάρμοστοι και σε συνδυασμό με τα υπόλοιπα 

καθήκοντά των ελεγκτών (συμμετοχή σε συνεργεία προληπτικού ελέγχου, μετακινήσεις εκτός έδρας, 

υποθέσεις που ανατίθενται εκτός προτεραιοποίησης) είναι αδύνατο να επιτευχθούν. 

Ο αριθμός των υποθέσεων που ανατίθενται, η βαρύτητά τους, οι ιδιαιτερότητες κάθε μίας και γενικά 

το πλάνο εργασίας μέχρι σήμερα δεν έχουν τύχει της συναίνεσής των ελεγκτών, δεν έχουν 

συζητηθεί με αυτούς ώστε να εκφράσουν τη γνώμη τους και τις τυχόν αντιρρήσεις τους.      

Επειδή οι προτεραιοποιημένες υποθέσεις ήρθαν στις υπηρεσίες μας και φέτος με καθυστέρηση με 

αποτέλεσμα να μειώνεται ο διαθέσιμος χρόνος για τον έλεγχο αυτών. Για τους λόγους αυτούς 

παραλαμβάνονται οι προτεραιοποιημένες υποθέσεις με την επιφύλαξη των ανωτέρω και κάθε νομίμου 

δικαιώματός των ελεγκτών. 

ΚΑΙ ΤΙ ΓΙΝΕΤΑΙ;;; ΦΑΙΝΕΤΑΙ ΟΤΙ ΔΙΟΙΚΗΣΗ ΚΑΙ ΠΟΛΙΤΙΚΗ ΗΓΕΣΙΑ ΔΕΝ ΓΝΩΡΙΖΟΥΝ 

ΤΙΠΟΤΕ ΑΠΟ ΟΛΑ ΤΑ ΠΑΡΑΠΑΝΩ…… 

Κατεβάζουν προς διαβούλευση τον ΚΦΔ και προστίθεται και νέο άρθρο, ένα σπουδαίο άρθρο το 

άρθρο 28 που κοιτάξτε τι λέει: 

 Άρθρο 28  - Διάρκεια ελέγχου 

Η διάρκεια του φορολογικού ελέγχου ορίζεται σε έως ένα (1) έτος και δύναται να παραταθεί άπαξ 

κατά έξι (6) μήνες. Προϋπόθεση χορήγησης της παράτασης είναι η έναρξη της ελεγκτικής διαδικασίας 

εντός της αρχικής διάρκειας του φορολογικού ελέγχου. Περαιτέρω παράταση μέχρι έξι (6) ακόμη 

μήνες είναι δυνατή σε εξαιρετικές περιπτώσεις που αιτιολογούνται ειδικώς. Η διάρκεια του 

ελέγχου δεν αναστέλλει ούτε επιμηκύνει τον χρόνο παραγραφής. Ως έναρξη της ελεγκτικής 

διαδικασίας για την εφαρμογή του παρόντος θεωρείται η κοινοποίηση της πρόσκλησης του άρθρου 14 

ή η έναρξη των ελεγκτικών επαληθεύσεων. 

 

Δεν έφταναν όλα τα παραπάνω η υποστελέχωση , η καθυστέρηση αποστολής των 

προτεραιοποιημένων υποθέσεων στις μονάδες κλπ κλπ έρχεται και η ασφυκτική προθεσμία του 

χρόνου περάτωσης του ελέγχου με ότι σαφώς αυτό συνεπάγεται,  επίρριψη των ευθυνών στους 

εργαζόμενους και … την αναποτελεσματικότητα τους …(μαζί με κάτι κανούργια, αποσαφηνιστικά, 

του αρ.27: Ο μερικός και ο πλήρης έλεγχος είναι οριστικοί). 

Δεν ξέρω αν κάποιοι σκέφτονται τοξικά αλλά κάπως έτσι ήρθαν τα φορολογικά πιστοποιητικά και σε 

καιρούς που είχαμε 15.000 εργαζομένους. 

Έχουμε ακόμα πολλές μάχες να δώσουμε, έρχεται σειρά μέτρων για τον κλάδο μας που προς 

όφελος του, δεν τα λες … όσο κι αν φτιασιδώνονται από τους χειροκροτητές ζητιάνους…. 

“Μην αμελήσετε. Πάρτε μαζί σας νερό. Το μέλλον μας έχει πολλή ξηρασία” και .. 

ΑΝΤΙΣΤΑΘΕΙΤΕ…. στὶς κολακεῖες τὶς εὐχὲς τὶς τόσες ὑποκλίσεις ἀπὸ γραφιάδες καὶ δειλοὺς γιὰ τὸ 

σοφὸ ἀρχηγό τους!!!! 
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